
OK Vendelboerne
Referat af bestyrelsesmøde nr. 1, mandag d. 10. februar 2014 kl. 19.30

hos Ellen Thomsen, Majsvænget Bjergby

Tilstede fysisk : Per Hauge, Mogens Christensen, Ellen Thomsen, Hanne Bak-Mikkelsen.
Rep. Fra Vendeposten Lene Bank
Tilstede via Skype; Kjeld Arildsen, Susanne Arildsen

1. Referat fra sidste møde blev godkendt på generalforsamlingen. Referat fra
Generalforsamlingen er gennemlæst og godkendt af dirigenten Gro Glans

2. Konstituering – herunder præcisering af enkelte arbejdsopgaver
Kjeld Arildsen formand (finde stævneledere til åbne løb og andre

aktiviteter, stævnelederne finder selv hjælpere)
Mogens Christensen næstformand (skovtilladelser, banelæggere til træningsløb)
Ellen Thomsen kasserer
Susanne Arildsen kortudvalg
Per Hauge kontakt til ungdomsløbere, formidle kursustilbud.

Kassereren sender ham opdateret liste med klubbens
ungdomsløbere. Pers navn sendes til DOF, så han
modtager relevante informationer. Klubben betaler alle
udgifter til ungdomsløberes kurser.
Desuden hjælpe næstformanden efter behov

Hanne Bak-Mikkelsen sekretær (udsende dagsordner + referat fra
bestyrelsesmøder, PR og presse)

Det besluttes at referater fra bestyrelsesmøder skal være tilgængelige på hjemmesiden.
Der sendes fortsat kopi til Peter Arildsen (PA) til klubbens arkiver
Alle menige medlemmer kan deltage i bestyrelsesmøderne, således også
repræsentant fra bladredaktionen.

3. Siden sidst:
# Generalforsamlingen blev afviklet i ro og orden. Ingen væsentlig debat udover
Vendepostens fremtid
# ad dette: Lene Bank har lavet allemail – de der fremover ønsker papirudgave af bladet skal
melde sig. Rundsendes snarest
# Klubbens 40 års jubilæum næste år: skal markeres, udvalg skal nedsættes – fast punkt på
dagsordenen indtil videre
# Ellen var til klubledermøde i Skive 29. januar: der foreslås link fra diverse klubløb til O-
servicekalender, tydelig angivelser af koordinater for start er påkrævet. Referat fra mødet er
ikke kommet, vil kunne findes på Nordkredsens hjemmeside.
# Arena Nord: Bent Skjoldborg (BS) refererer, der var god eksponering, OKV stand
strategisk ved indgangen til hallen. Mange interesserede på standen, bl.a. spejderledere og
idrætslærere fra efterskole. Ca. 50 var til løb i Bangsbo. Karin Wæhrens var hjælper, hun
foreslår opfølgning med klubløb i Frederikshavn området i foråret med annoncering lokalt.
Tages op næste møde



4. Økonomi:
Intet nyt siden generalforsamlingen.  Der er udsendt opkrævninger af medlemskontingent.
Modtaget to udmeldinger, en indmelding
Status:119 medlemmer, heraf 18< 25 år og 4 passive

5. Status NJ2dages:
Besigtigelse af stævnepladser udført. Alle funktioner er dækket godt ind. Kjeld kontakter
militærpoliti ang. hjælp til parkering. Mogens søger køretilladelser. Uge 8 kører Mogens og
Gorm (teltudlejer) ud på stævnepladserne og markerer placering af telte.  Fine
stævnepladser. 600 tilmeldt løbet, 160 tilmeldt fortræning. Sidste tilm. 6/3.

6. Klubudvikling:
Status på revidering af velkomstfolder: den er stort set færdig. BS har lavet udkast til tekst.
Satser på den er klar til godkendelse på næste møde.

7. Kommende aktiviteter:
# Condes-aften: HBM kontakter BS og PA, beder dem finde dato til afvikling af aftenen i
mar/april
# udendørstræning: HBM spørger BS om han vil forestå tekniktræning med teoretisk oplæg
engang i maj måned. Gerne i Tornby/ Horsebækhytten. Dato skal findes. Emne frit!
# Findveji: PA er tovholder. Samme koncept som sidste år.
# Ideer til klubtur – flere ideer luftes: tur til Lerum i Sverige. Per og Mogens undersøger
mulighederne. Ålborg OK har været der, mulighed for at deltage i åbent løb søndag. Andet
forslag er fælles deltagelse i O-ringen 2015

8. Kortudvalg:
Ny opgave er Skolevangen. Susanne indkalder korttegnerne til møde – hvilke kort trænger
til revision?

9. Skovudvalg:
Intet nyt

10. Træningsudvalg:
Årets klubmestre er Mads Søborg og Jeanette Bødker Jørgensen(ungdom)
Per Hauge og Susanne Nielsen (senior)
Mestrene kåres i forbindelse med arrangement i Vidstrup forsamlingshus efter NJ2dages

11. Presse/ PR:
Ad NJ2dages: Ole Thomsen har kontaktet journalist fra TVNord, hun vil komme til løbet
hvis der er tid – fokus på det sportslige, deltagerne, ungdommen. Pressemeddelelse om løbet
skal udsendes.

12. Evt.
# Næste møde 11. marts kl. 19.00. Sted følger, formanden er formodentlig hjemme fra
Norge. Ellen bager. Årets fremtidige møder planlægges.
# Klubben er inviteret til at deltage med stand på Spar Nord aktionærmøde, men takker nej.
Har ikke rekrutteringsværdi.



# Ellen Thomsen laver skriv til allemail om overnatning og priser på Fåborg Vandrerhjem i
forbindelse med Påskeløbet. PA udsender

Mødet slut ca. 21.30

Referent Hanne Bak-Mikkelsen
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